
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 28. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 534
Vil ministeren – evt. i fortrolig form - redegøre for, hvorfor familien Hakopjan
endnu ikke har fået opholdstilladelse, selv om Udlændingestyrelsen genåbne-
de familiens sag for snart 14 måneder siden, og når det gennem 11 år har vist
sig praktisk umuligt at udsende familien, da Rusland angiveligt ikke vil kendes
ved dem, og da Aserbajdsjan, hvor det kristne armenske mindretal, som fami-
lien tilhører, har været forfulgt i årtier, aldrig har modtaget en afvist flygtning
fra Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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